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Subject RE vraag uit responsteam

Beste allemaal

Heel fijn als jullie je hier over willen buigen

Bij settings heb ik ook nog gekeken of het hogere aandeel meldingen zonder setting in de afgelopen weken te

verklaren is doordat de registratie van de recente meldingen nog niet volledig is maar dat lijkt niet waarschijnlijk
Gisteren was het percentage meldingen in de afgelopen 2 weken zonder setting 65 zie bijlage biz 15 vorige
week was dat op dezelfde manier berekend over de twee weken daarvoor 56 en de week daarvoor 50

In aanvulling op de vraag over of het mogelijk is om beter zicht te krijgen op ziekenhuisopnames door bijv de

GHOR in te schakelen weten we dat sommige GGD en ook overlijdens bij gemelde patienten checken via een

koppeling met het GBA We zouden die GGD en kunnen vragen een uitleg over hoe dit te doen als good practice te

delen

Groeten
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Subject vraag uit responsteam

Collega s

Vanuit het responsteam 2 vragen voor de RAC

1 Zie bijgaande ppt over meer detail vanuit Osiris De vraag aan jullie is of er een verklaring is waarom bij

settings er veel missings zijn Willen jullie daar je licht eens op laten schijnen

2 Aantal ziekenhuisopnames staat in het dashboard en we weten dat deze gegevens nietoptimaal zijn Osiris

meldingen zijn vaak al afgesloten zonder dat men weet of de index nog opgenomen wordt ook de Nice data

zijn niet volledig Zeker voor het najaar willen we graag een goede tijdige registratie van het aantal zkh

opnames overlijdens ook voor bepalen van het reproductiegetal zijn zkh opnames belangrijk Ik weet dat in

sommige regio s lokaal goede afspraken over gemaaktzijn tussen GGD en zkh soms via co assistenten om

deze gegevens wel door te geven Zelf dacht ik evt ook om dit niet via de afdelingen IZB te laten lopen maar

bv de GHOR van elke regio na te vragen of zij met de zkh afspraken willen maken om deze data wel door te

geven aan de GGD Welke 2 RAC willen hier naar kijken of we kunnen bijdragen aan goede monitoring van

ziekenhuisopnames uitwisseling best pratices
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